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A/AN

Sayılabilir tekil isimerle kullanılan a/an bir demektir.

Okunuşunda nesnenin başında sesli harf  (a,e,o,u,i) varsa “an” kullanılır ; sessiz harf varsa “a” kullanılır.

Olumlu, olumsuz, soru türünde  cümlelerle kullanılır.

Is there a student in the classroom?
Yes, there is a student in the classroom.
No, there isn’t a student in the classroom.

SOME
Hem sayılabilir hem de sayılamayan isimlerle beraber kullanılan some sadece olumlu cümle türünde kullanılır.

Sayılabilen isimlerle beraber kullanıldığında arkasından gelen nesne, isim mutlaka sonuna -s takısı getirierek çoğul yapılmalıdır.

There is some water in the bottle.
There are some students in class.

NOT: Teklif, rica, istek cümleleri ile birlikte some SORU cümlelerinde kullanılabilir.




Can I have some orange juice ?
Would you like some cookies?
Do you want some bananas?

ANY
Hem sayılabilen hem de sayılamayan isimlerle beraber kullanılan “any” olumsuz ve soru cümle tipinde kullanılır.

Sayılabilen isimlerle beraber kullanıldığında arkasından gelen isim mutlaka çoğul yapılmalıdır.

NOT: Sayılamayan bir isim çoğul yapılmaz. Sonuna -s takısı eklenmez.


Is there any olive oil at home?
	No, there isn’t any olive oil at home.

		Are there any students in class?
	No, there aren’t any students in class.


NOT:Countable (sayılabilir)
        Uncountable  (sayılamaz)
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